



Emne

Kredsbestyrelsesmøde

Dato

Torsdag, den 11. august 2022

Tid

09.30 – 14.30

Sted

Spillemyndigheden, Finlandsgade 1, 5000 Odense C

Mødedeltagere

Anita Illum, Kim Jensen, Simon Larsen, Stine Palmelund, Susie Pedersen, Jannie Hansen, Hans Holmer, Torben Baun Madsen og Martin Illum Rodam.

Afbud

Tina Iversen, Hetty Møller, Rene Winzor, Tine Todsen og Bjarne Andersen

Referent

Martin Illum Rodam

| Dagsorden (punkterne er prioriteret) | |
|---|---|
| 1) Velkomst – (O) | Godkendelse af dagsorden. Praktiske oplysninger for mødet. <i>Ingen bemærkninger.</i> |
| 2) Opmærksomhedspunkter (D) | Vi har defineret nogle opmærksomhedspunkter – er der mere, vi skal have på listen: 1) Åbenhed mellem HB og kredsbestyrelse mv. 2) Sygefravær/samtaler, følges løbende op i valafdelingerne, beskyttelse af medlemmerne 3) Trivselsmålinger <i>Ingen bemærkninger</i> |
| 3) Status fra valgenhederne (D-O) | Hvad er der sket i valgenhederne siden sidst: - erfaringsudveksling - trivselsmålinger, I har kendskab <i>Tønder: Et medlem har haft 40-års jubilæum. Pga. problemer med døre ikke lukker helt af sig selv, har der været personer inde som ikke burde være lukket ind. Der arbejdes på at få en praktikant fra PB.</i> <i>Odense: Hvem tager sig af medlemmer der er flyttet eller flytter til Slagelse og Ringe.</i> <i>Ribe: Elever udlært her til 1. september har ikke fået tilbudt ansættelse.</i> <i>Padborg/Billund: nogle af de nye ansatte stopper hurtigt igen. 3 medarbejdere har afsluttet Diplom. Der skal være døgnåbent i Billund fra 1. september.</i> <i>Middelfart: Ingen bemærkninger.</i> <i>Svendborg: Der er pr. 1. august ansat 2 nye funktionsledere, som resultat af lederrokade og afgang af 1 funktionsleder. Der er pt.</i> |

| | |
|---|---|
| | <p><i>jobopslag ude i 4 forskellige afdelinger. Afventer hvad indflydelse det nye center i Ringe får, ift. eventuelle nuværende medarbejderes søgning til disse nye stillinger i SKTST.</i></p> <p><i>Spillemyndigheden: Har haft et 50-års jubilæum.</i></p> |
| 4) HB-dagsorden (D – B) | <ol style="list-style-type: none"> 1. Velkomst 2. Godkendelse af referat 3. Regnskab 2021 (endelig godkendelse) <p><i>Gennemgang af forskellige poster.</i></p> <ol style="list-style-type: none"> 4. Repræsentantskabsmøde 25. – 26. oktober 2022 – Udkast til dagsorden og emner og eventuel invitation af gæster <p><i>Ingen bemærkninger.</i></p> <ol style="list-style-type: none"> 5. Evaluering – tillæg '22 <p><i>Der er indmeldt forskellige emner til Allan.</i></p> <ol style="list-style-type: none"> 6. Lønpolitik – ændringer/opdatering (link: https://www.dts.dk/Aftaler-i-Skatteforvaltningen.659.aspx) <p><i>Ingen bemærkninger.</i></p> <ol style="list-style-type: none"> 7. Kontrolpakken – status <p><i>Ingen bemærkninger.</i></p> <ol style="list-style-type: none"> 8. TAT/DTS – fusionsgruppe <p><i>Savner et økonomisk overblik over en eventuel fusion.</i></p> <ol style="list-style-type: none"> 9. Nyt fra kredse, TR-fora og udvalg 10. Nyt fra sekretariatet |
| 5) Orientering fra afdelinger (O) | <p>Koordinerende og TR-formænd kan orientere til fælles interesse. Orientering om arbejdsmiljø og kompetence.</p> <p><i>Ingen bemærkninger.</i></p> |
| 6) Stillerlister til repræsentantskabsmødet | <p>Som det fremgår af oplæg 4 skal der laves stillerlister, som skal indsendes inden den 27. september 2022 om følgende poster:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Formand for TR-Fagforum Jura i Skattestyrelsen • Næstformand for TR-Fagforum Jura i Skattestyrelsen • Næstformand for TR-Forum Gæld • Formand for TR-Forum Administration og service <p><i>Ingen bemærkninger</i></p> |

| | |
|-------------------------|--|
| 7) Kredsseminar Kollund | <p>Kim og Tina har lovet at stå for det praktiske til arrangementet. Jeg har tidligere efterlyst emner og har modtaget følgende – kom gerne med flere:</p> <ul style="list-style-type: none">• Fusionen mellem DTS og TAT (Jørn og Allan kommer på besøg og her tænker jeg at vi kan spørge mere ind til det)• Hvordan bliver vi robuste til at håndtere trusler mm fra borgere og rådgivere – ADST har åbenbart haft et roadshow – er der nogen, der har noget materiale fra det – eller en person, vi måske kan kontakte og få besøg af? Hvad tænker I? <p><i>Torben bød ind på at hjælpe til med det praktiske ifm. arrangementet.</i></p> |
| 8) Eventuelt | Plads til åben debat / orientering |